
Szanowni Państwo, 

Miniony rok 2010 był dla Grupy Kapitałowej Lubelski Węgiel Bogdanka kolejnym rokiem 

realizacji planów strategicznych spółki, które będą miały wpływ na przyszłość i dalsze 

funkcjonowanie Bogdanki i spółki zależnej. Jesteśmy rozpoznawani jako firma innowacyjna i 

efektywna, która odgrywa co raz większą rolę na rynku i wyznacza nowe trendy dla sektora 

wydobywczego w Polsce. Dzięki zmianom właścicielskim, od kiedy Otwarte Fundusze 

Emerytalne stały się naszymi inwestorami, zyskaliśmy stabilność i gwarancje realizacji 

naszych celów. 

Nasi Akcjonariusze, w kluczowym dla Spółki momencie ogłoszenia wezwania na akcje 

Bogdanki przez New World Resources, dali jednoznaczny wyraz zaufania i wiary w przyszłość 

Grupy w istniejącej strukturze właścicielskiej. Doceniamy to i dziękujemy.  

Zarząd Spółki potraktował wezwanie NWR jako próbę wrogiego przejęcia, a proponowaną 

cenę uznał za nie odpowiadającą wartości godziwej dla naszych Akcjonariuszy. Celem 

Zarządu było przede wszystkim wskazanie realnej wartości akcji zarówno w relacji do 

obecnie osiąganych wyników, jak i naszego potencjału surowcowego oraz perspektyw 

rozwoju. 

Te działania zakończyły się sukcesem. Wartość akcji Bogdanki od stycznia do końca grudnia 

2010 roku wzrosła o 54,9 %, a rynek dostrzegł w nas jednego z głównych podmiotów w 

branży węglowej w Polsce, który w niedalekiej przyszłości będzie generował zyski 

pozwalające na realizację następnych projektów podnoszących wartość Grupy Kapitałowej 

LW Bogdanka. 

Temu zadaniu właśnie miały służyć podejmowane przez Zarząd działania w całym minionym 

2010 roku. Realizowaliśmy m.in. program inwestycyjny, który doprowadzi do rozpoczęcia 

wydobycia w Polu Stefanów już w połowie 2011 r., a począwszy od 2014 r. pozwoli na 

podwojenie produkcji. Poprawiamy strukturę i efektywność wydobycia oraz umacniamy 

niekwestionowaną dziś pozycję lidera branży, stopniowo podnosząc naszą wydajność w 

stosunku do innych spółek węglowych w kraju. 

Jednym z projektów rozwojowych Grupy Kapitałowej będącym przedmiotem naszego 

zainteresowania jest modernizacja i rozbudowa ciepłowni w Bogdance na elektrociepłownię 

z zastosowaniem kotła fluidalnego wraz z turbozespołem w spółce zależnej Łęczyńska 

Energetyka.  

Zastosowanie nowoczesnej technologii pozwoliłoby na wykorzystanie do produkcji energii 

cieplnej i elektrycznej jako paliwa odpadów w postaci mułów powęglowych, co przyczyniłoby 

się do ograniczenia emisji szkodliwych dla środowiska substancji.  

W roku 2011 zamierzamy kontynuować prace przygotowawcze od strony organizacyjno-

prawnej oraz finansowej. 

Miniony 2010 rok obrazują liczby przedstawione w Sprawozdaniu finansowym. Nasz 

wizerunek budują także przyznane nam prestiżowe nagrody i wyróżnienia takie jak: 



Giełdowa Spółka Roku, Diamenty FORBESA czy nominacje w rankingu Firma Dobrze Widziana 

oraz zakwalifikowanie do Indeksu RESPECT na GPW. Nasze sukcesy nie byłyby możliwe bez 

Państwa zaufania, którym obdarzacie Zarząd Grupy i jej pracowników, konsekwentnie 

realizujących strategię rozwoju. Temu zaufaniu będziemy starali się sprostać. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 


